
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 4/12/2023 
 
Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υγείας 
 
ΘΕΜΑ: «Ανάγκη κρατικής μέριμνας για τα προβλήματα των 

πολυμεταγγιζόμενων στο Νοσοκομείο Παίδων Αγία Σοφία» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Θορυβημένη και αναστατωμένη η πολυπληθής κοινότητα των πολυμεταγγιζόμενων στο 
Νοσοκομείο παίδων «Η Αγία Σοφία», εξαιτίας των άσχημων συνθηκών περίθαλψης αλλά 
και των αμφιβόλων υπηρεσιών Υγείας που δέχονται από το συγκεκριμένο νοσοκομείο. 
Για τον λόγο αυτό προετοιμάζουν κινητοποιήσεις και παραστάσεις διαμαρτυρίας, ώστε να 
γνωστοποιηθούν τα προβλήματα που αντιμετωπίζουν τόσο στο ευρύ κοινό όσο και στους 
ιθύνοντες της Υγείας προς βελτίωσή τους. Οι πολυμεταγγιζόμενοι διεκδικούν από την 
Πολιτεία περισσότερο ανθρώπινες συνθήκες περίθαλψης, καθώς και την άμεση κάλυψη 
των κενών οργανικών και λειτουργικών θέσεων στην αντίστοιχη μονάδα μεταγγίσεων του 
Νοσοκομείου Παίδων «Η Αγία Σοφία», η οποία, όπως αναφέρουν, λειτουργεί 
υποστελεχωμένη αυτή τη στιγμή. Όμως, αυτό που προσπαθούν να αναδείξουν 
περισσότερο επιδιώκοντας έτσι την αντιμετώπισή του είναι οι μεγάλες ελλείψεις σε αίμα 
και παράγωγα αυτού, οι οποίες θέτουν σε σοβαρό κίνδυνο την υγεία και τη ζωή των 
ασθενών, καθώς πολλοί εξ αυτών υπομεταγγίζονται. Η Πολιτεία οφείλει να επιδείξει την 
πρέπουσα ευαισθησία και να ενσκήψει πάνω στα προβλήματα των πολυμεταγγιζόμενων, 
θέτοντάς τα ως κεντρική προτεραιότητα. Πόσω μάλλον τη στιγμή που οι πάσχοντες είναι 
μικρά παιδιά κάτι που κάνει την αναγκαιότητα κρατικής παρέμβασης επιτακτικότερη και 
περισσότερο επιβεβλημένη. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να φροντίσετε και να 
βελτιώσετε τις συνθήκες περίθαλψης για τους πολυμεταγγιζόμενους στο Νοσοκομείο 
Παίδων «Η Αγία Σοφία»; 
 
2. Προτίθεσθε να προβείτε στην άμεση προκήρυξη θέσεων για κάλυψη των οργανικών 
και λειτουργικών κενών στη μονάδα μεταγγίσεων του Παίδων «Η Αγία Σοφία»; 
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3. Τι προτίθεσθε να κάνετε, προκειμένου να αντιμετωπιστούν οι μεγάλες ελλείψεις σε αίμα 
και παράγωγα αυτού, οι οποίες θέτουν σε σοβαρό κίνδυνο την υγεία και τη ζωή των 
ασθενών στο «Αγία Σοφία», καθώς πολλοί εξ αυτών υπομεταγγίζονται; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 




